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Bestyrelsesmøde d. 19.09.2024 kl. 19.00 

Deltager: Henning Christensen (HC), Henning Schmidt (HS), Tommy Berg Jensen 
(TPJ), Michael Suhuh (MS), Peter Dollerup (PD),  Tom Toft (TT), Gunnar Mejer 

Andersen (GMA) 

 

Pkt. 1. 

Godkendelse og underskrift fra sidste møde.                   

Pkt. 2 

Kolding Lystbåde Havn. 

MS kommer med en orientering fra sidste bestyrelsesmøde i KLH. 

Pkt. 3. 

Økonomi. Rengøring der er brugt 13 % af kontingentet fra sidste år. Kontingent 
stigning for pensionister.   

Vi får rengørings firmaet til at komme med en arbejdes beskrivelse på det hun 
udfører i dag og snakker og følger så op på denne beskrivelse senere  - kan vi nøjes 
med  14 dags interval og ingen rengøring i juli måned.  Kontingent stignings forslag 
trukket tilbage.                                                                                                                                       

 

Pkt. 4. 

Sponsorer – hvad forventer vi at få ind. 

GMA kunne oplyse at der for 2024 er sendt opkrævninger ud til sponsorer på kr. 
13.750,00 og at beløbet for 2025 forventes at blive min. 15.250,00 – der arbejdes 
med yderlige sponsorer. 

Pkt. 5. 

Dansk Sejlunion. 

HS har fra Dansk Sejlunion fået en invitation til Klubkonference 24 som afholdes d. 
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15/16 november. Der er flere oplæg og workshops som kan være interessante for 
klubben. Vi skal gå ind og se om der  noget vi hver især mener kan være kan være 
oplagt for os. GMA spørger til om der kan bevilges instruktør kurser til 
sejlerskolens instruktører, det blev der sagt ja til.   

Pkt. 6. 

Sejlerskolen, navigation vinter og sommer. Samarbejde med andre klubber. 
Udskiftning af skolebåde. 

CMA og SH står for navigations kursus i vinter – der forventes ca. 10-12 kursister. 
Praktisk sejlads 2025 er der pt. tilsagn fra Morten, Tim, Lars, Frank og Gunnar. Der 
er på et møde givet udtryk fra instruktører om at vores skolebåde egentligt 
dækker vores behov men at bådene trænger til en renovering. Når disse tages op 
gennemgår vi dem – beløbet forventes at kunne gøres for maks. kr. 20.000,00.   

Pkt. 7.     

Paradisbugten/ Nye pæle. 

PD har indhentet priser på nye pæle – forventes materiale pris ca. kr. 30.000,00. 
Der besluttes at arbejdet udsættes til foråret. Hovedbroen skal repareres i den 
østlige ende. Flåden tages hjem og kapsejlads bøjer tages ved lejlighed med hjem 
også. 

Pkt. 8. 

Generalforsamlingen. Genopstiller dem der på valg. 

Der blev givet tilsagn fra TT, HC, GMA, og MS som suppleant. Nyt emne til 
bestyrelsen Tim Larsen. Der tages kontakt Jan Kjær Larsen og Jens Brich som 
revisorer. Er mulighed for at få kvindelige medlemmer i spil ? 

Pkt. 9.    

Øvrige arrangementer i vinterhalvåret. 

Fælles spisning 12 oktober lidt finere og dyrere – Røget 
tun/oksemørbrad/hjemmelavet is kr. 200,00. 

D. 5 november førstehjælp -dette er gratis for deltagelse. 

D. 14,21 og 28 januar arrangeres der VHF kursus pris kr. 750,00 pr. deltager – 
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eksamen d. 4 februar. 

Fælles spisning GMA. 

Klubaften med foredrag Karin & Thorkild og et med Peter Malene. 

Der skal arrangeres 2 fællesspisninger i opstart 2025.   

Pkt. 10. 

Vedtægtsændringer. 

Der var får rettelser – disse rettes og vi har hermed et sæt nye vedtægter klar til 
generalforsamlingen. 

Pkt. 11. 

Eventuelt. 

GMA spørger ind til køb af Dymo Labels maskine – MS melder ind at han vil 
sponsorer en.                                                                                                                       
TBJ er blevet inviteret til reception ved vognmand Laust Bøgesvang. Han spørger 
om vi fra klubben skal deltage – han har i mange året været sponsorer. Det er der 
stemning for, TBJ og GMA deltager – GMA har en ide til en gave. 

Næste møde d. 10 oktober kl. 19.00 

Tak for i aften. 

                                       

 

 


